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CONSILIUL  LOCAL AL COMUNEI VALEA VINULUI  

 

        PROCES  VERBAL  DE  SEDINTA     
  ======================================== 

 

 Incheiat azi data de 22 iunie 2023,cu o ocazia sedintei ordinare a consiliului local 

Valea Vinului.          

 Sedinta ordinara a Consiliului local  a fost convocata prin Dispozitia primarului nr.72 

din data de 16 iunie 2023.         
 Secretarul comunei face apelul consilierilor prezenti :    

 La sedinta ordinara  sunt prezenti urmatorii consilieri : Bran Vasile Radu, Budai Ioan 
Cristian, Chilintan Nicolae-Dumitru,Fernea Marius Roger,Morar Ionel,Negrea Gavril Stelian, 

Petcas Adriana Monica, ,Pop Calin,Pop Georgel Vladut,Pop Romel Ciprian,Seucan Eduard-
Iulius.            
 Lipsesc de la sedinta urmatorii consilieri :       
 La sedinta participa urmatoarele persoane:         

 In conformitate cu prevederile art.138,alin.(15) din OUG nr.57/2019,privind Codul 

administrativ,secretarul comunei prezinta procesul verbal al sedintei anterioare pe care il 

supune spre aprobare Consiliului local.       

 Procesul verbal al sedintei a fost aprobat cu 11 voturi pentru.   
 Fiind legal constituita sedinta de lucru a Consiliului local,dl.Oros Alexandru – 

secretarul comunei propune consiliului local alegerea presedintelui de sedinta.   

 In conformitate cu prevederile art.9,alin.3)din Regulamentul de organizare si 
functionare al Consiliului local aprobat prin HCL nr.2/26.01.2021,dl. Fernea Marius Roger 
este desemnat presedinte de sedinta.       

 Presedintele de sedinta aduce la cunostiinta participantilor ca sedinta de lucru a 
Consiliului local este publica si ordinea de zi a sedintei a fost adusa la cunostiinta publica 

prin anunturi afisate la sediul primariei. 

 Se supune la vot proiectul ordinii de zi .         

 Proiectul ordinii de zi a sedintei ordinare se aproba cu 11 voturi pentru.  

            

      PROIECT AL ORDINII DE ZI:  

1.Proiect de hotarare privind intocmirea documentatiilor tehnice cadastrale pentru 

intabularea imobilului cladire Scoala noua Valea Vinului si a terenului aferent curti 

constructii,situat in intravilanul localitatii Valea Vinului,comuna Valea Vinului in domeniul 

public al comunei.           

 Raportor: Cristea Radu – primarul comunei;                                

2.Diverse. 

    

Punctul 1 de pe ordinea de zi .    
Proiect de hotarare privind intocmirea documentatiilor tehnice cadastrale pentru 

intabularea imobilului cladire Scoala noua Valea Vinului si a terenului aferent curti 

constructii,situat in intravilanul localitatii Valea Vinului,comuna Valea Vinului in domeniul 

public al comunei.Proiectul de hotarare privind intocmirea documentatiilor tehnice 

cadastrale pentru intabularea imobilului cladire Scoala noua Valea Vinului si a terenului 

aferent curti constructii,situat in intravilanul localitatii Valea Vinului,comuna Valea Vinului 
in domeniul public al comunei si referatul de aprobare la proiectul de hotarare sunt 

prezentate de primarul comunei;avizul comisiei permanente de pe langa consiliul local este 

prezentat de catre dl.Bran Vasile Radu;raportul compartimentului de resort din cadrul 

primariei este prezentat de secretarul general al comunei.     

 Primarul comunei expune pe larg proiectul de hotarare;   



 Presedintele de sedinta invita consilierii locali sa se inscrie la cuvant pe marginea 

materialelor prezentate anterior. 

  Dupa terminarea discutiilor presedintele de sedinta supune la vot proiectul de 

hotarare. 

    Hotararea nr.26/2023 privind intocmirea documentatiilor tehnice cadastrale 
pentru intabularea imobilului cladire Scoala noua Valea Vinului si a terenului aferent 

curti constructii,situat in intravilanul localitatii Valea Vinului,comuna Valea Vinului 

in domeniul public al comunei se aproba cu 11 voturi pentru din 11.  

       

Punctul  2 de pe ordinea de zi.Diverse. 
 Primarul comunei Valea Vinului prezinta in fata consiliului local o informare cu privire 

la mai multe proiecte care se afla in diferite stadii ,dupa cum urmeaza: 

1)Alimentare cu apa si canalizare ; 

-in urma cu 2 saptamani a fost o problema la alimentarea cu apa-nu a fost debit 

suficient pentru localitatile Rosiori,Valea Vinului,Lipau,Caraseu datorita unei pompe de 

apa de la un put care s-a ars;a crescut foarte mult consumul zilnic  de la 300 mc/zi la 
460 mc/zi ;s-a folosit multa apa pentru irigare,spalare si alte activitati;va informez ca 

toti hidrantii au fost sigilati ;politia a fost instiintata despre sigilarea hidrantilor si orice 

tentativa de desigilare va fi pedepsita conform legii;cine va fi prins va fi sanctionat; 

2)Drumuri =am fost in zilele trecute la Bucuresti la Minister si am semnat contractele 

de finantare pentru localitatile Rosiori si Marius; 
3)Scolile din SAI si Marius = s-a aprobat proiectul tehnic DALI pentru reabilitare Scoli 

SAI si MARIUS;la Scoala Rosiori trebuie facuta o igienizare si modificarin interior ca sa 

putem utiliza o sala ca si sala de evenimente;se vor monta si portile de fotbal;referitor la 

Caminul cultural din Rosiori ;am facut un releveu ,are suprafata de 740 mp;o sa incerc 

sa depun pe CNI pentru sala multifunctionala; 

dl.Viceprimar =domnule Primar in ce stadiu suntem cu lemnele de foc ?Primarul 
raspunde –asta e in atributia dvs.;luati legatura cu Ocolul silvic Borlesti;cepot sa va 

spun zice primarul este reducerea volumului de lemn de igiena de la 5 mc la 1 mc care 

se poate exploata ; 

=problema cu salubrizarea care a aparut dupa adoptarea HCL nr.5/31.01.2023 prin 

care s-au aprobat fisele de fundamentare;am fost impreuna cu viceprimarul la firma de 
salubrizare sa clarificam unele aspecte ;ne dorim pe viitor sa facem cateva 

modificari;revocarea hotararii de consiliul nu se poate face pe cale administrativa 

pentru ca a intrat in circuitul civil si a produs efecte juridice – informatie data de 

secretarul general al comunei; 

=dl.POP Calin -  crengile de la POP FRONZ nu s-a rezolvat nimic- sunt tot acolo; 

=dl.Chilintan Nicolae – probleme in CATA,sunt gropi mari; zilele trecute am fost dupa 
baloti in CATA si i-am pierdut din trailer pe drum din cauza gropilor;sa vorbim cu o 

firma sane aduca 5 masini de piatra refuz de ciur si vin eu sa mergem sa ducem in 

CATA si sa vina ALIN cu buldo sa o nivelam ;nu numai pentru mine trebuie drumul;o 

alta problema –parul de la RELINSCHI are crengile care trec peste gardul de la drumul 

judetean si nu este vizibilitate cand iesi de pe ulita in drumul judetean ; ce se poate face 
?raspunde secretarul general al comunei Oros Alexandru= se taie crengile care trec 

peste gard si sunt pe proprietatea altei persoane in speta de fata este vorba de 

proprietatea pubica a comunei si se pot lua masuri pentru taierea acestora;eu propun 

sa se ia legatura cu persoana care mosteneste;dl.consilier Fernea Marius a tot venit cu 

problema „bari,bari,bari”la terenul de fotbal din Rosiori;dar nu trebuie sa cautam firma 

ca sa facem 2 porti de fotbal;          
=dl.Morar Ionel= nu amputea sa ducem piatra de la noi de la Somes din CATA ?; 

  

 

 Epuizandu-se ordinea de zi a sedintei,presedintele de sedinta declara inchise lucrarile 

sedintei ordinare din data de 22 IUNIE 2023.      
   

 

   PRESEDINTE DE SEDINTA    SECRETAR GENERAL UAT    

  FERNEA MARIUS-ROGER          OROS ALEXANDRU   


